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Na de Tweede Kamer Verkiezin-
gen  twee jaar geleden  gaven 
wij een overzicht van de uitslag 
voor heel Zeist en apart voor 
Den Dolder. Het is interessant 
te zien hoe de situatie nu ligt na 
de verkiezingen van 12 septem-
ber jl. 

De tabel op deze pagina  geeft 
daarvan een goed overzicht. We 
hebben daarin alleen de partijen 
opgenomen die nu in de Kamer  
zitten. De vele overige partijen 
hebben het in Den Dolder niet 
verder gebracht dan  één of twee 

stemmen, met 11 stemmen voor 
de PMS als uitschieter. We zien 
ook in Den Dolder de landelijke 
tendens weerspiegeld  met ste-
vige toename voor de VVD en de 
PvdA.  D66 blijft  hangen rond de 
tien procent en het CDA heeft 
kennelijk voorlopig zijn beste tijd 
gehad. Ook de PVV is niet meer 
wat het was. Groen Links is ook 
hier totaal weggezakt. Bij het be-
oordelen van deze uitslagen moe-
ten we natuurlijk wel in de gaten 
houden dat iedere Doldenaar ook 
bij een ander stemlokaal binnen 
de Gemeente Zeist terecht  kon. 

Maar het algemene beeld zal, 
denken wij, daardoor niet al te 
zeer zijn beïnvloed. De opkomst 
in heel Zeist was  met 77,82 %  na-
genoeg gelijk aan twee jaar gele-
den (77,9%). 

In Den Dolder was de opkomst 
74,6 % (75,14%). Wat in dit ver-
band helaas nog wel voor de zo-
veelste keer genoemd moet wor-
den, is het feit dat de stemlokalen  
25 en 26 weer eens werden on-

dergebracht op een gezamenlijke 
locatie, nl. in de brede school. Een 
buitengewoon slordige zaak; er 
zijn kennelijk ambtenaren die het 
nooit leren. 

Onlangs heeft B&W  een Ver-
keerscirculatieplan  (VCP) goed-
gekeurd dat betrekking heeft 
op het gebied  van Den Dolder, 
Bosch en Duin en Huis ter Heide 
ten Noorden van de Amers-
foortseweg. 

Het VCP beoogt de veiligheid van 
het  betre� ende gebied te verho-
gen met name door sluipverkeer 
tegen te gaan, dat  hoofdzakelijk 
het gevolg is van de verkeers-
problematiek  rond de kruising 
van de Provinciale wegen bij de 
McDonald’s. Dat probleem staat 
ook voor ons in DD uiteindelijk 
centraal, immers ook de (spoor-
weg) veiligheidsdiscussie wordt 
mede door dit probleem sterk be-
invloed..
Op 13 september was het zover 
dat de Gemeenteraad naar Den 
Dolder kwam voor de zgn. Ronde 
Tafel, die werd gehouden in de 
Maria Christina Kerk. Belangheb-
benden krijgen bij zo’n Ronde Ta-

fel de gelegenheid om in te spre-
ken, waarna de diverse politieke 
fracties  vragen kunnen stellen 
aan de insprekers en de verant-
woordelijke wethouder.  Dat ter 
voorbereiding van de de� nitieve 
besluitvorming door de Raad.. 
Op zich vinden wij  het VCP  voor 
het betrokken gebied qua aanpak 
(“drietrapsraket”) een goed plan, 
mits dat dan ook consequent 
wordt gevolgd en na iedere stap 
een  passende evaluatie plaats 
vindt voordat er zo nodig verder 
geëscaleerd wordt.
Wat de maatregelen in Den Dol-
der betreft hebben wij echter ern-
stige bezwaren.
Wij hebben al zo’n vijf jaar lang 
aangedrongen op een VCP, niet 
uit ergernis over sluipverkeer, 
maar uit zorg over de plannen 
tot gehele of gedeeltelijke afslui-
ting van de spoorwegovergang 
wegens beweerde onveiligheid 
en het omleiden van het gemo-
toriseerde verkeer over de steeds 

drukker worden Provinciale weg.  
Over dit plan –inmiddels bekend 
als het  Drieluik-  vond  in oktober 
vorig jaar eindelijk besluitvorming 
door de Raad plaats na jaren van 
moeizaam gepalaver en maanden 
van uitputtende pogingen tot po-
litieke ombuiging door de belan-
genverenigingen. Dat besluit was 
duidelijk en daar mag Den Dolder 
de Gemeente aan houden. Eerst 
de aanleg van de al zo lang be-
loofde Tolhuislaantunnel, vervol-
gens daarvan de verkeerse� ecten  
meten en dan een objectief ex-
tern deskundigenadvies over de 
veiligheidsafweging bij het al dan 

niet doorvoeren van de verder on-
derdelen van het Drieluik.   
Eerder al was het plan om de Pa-
duaweg tussentijds af te sluiten 
door een paaltje ter hoogte van 
de Marterlaan  door de Gemeente 
weer ingeslikt na massale protes-
ten van de bevolking.
En wat zien we nu:
In dit VCP wordt  nu  alsnog via 
de achterdeur het  Paduapaaltje 
weer binnen geschoven, en alsof 
dat nog  niet genoeg is,  ook nog 
een paaltje op de Baarnseweg en 
als we dan toch bezig zijn dan ook 
maar eentje op de Eekhoornlaan. 
Hierdoor  wordt het  gemotori-

seerde verkeer naar het winkelge-
bied vanaf  de Zuidkant  in en uit 
een pijpenla  richting AH geduwd. 
Over  toenemende drukte en dit-
to onveiligheid bij de spoorweg-
overgang gesproken !
Natuurlijk wil een ieder het in zijn 
straat zo rustig en veilig mogelijk 
hebben. Maar niemand leeft in 
isolement  en de Gemeente be-
hoort in een dergelijke afweging 
zeer terughoudend te zijn en ze-
ker niet eenzijdig de regels tijdens 
het spel te veranderen.
Zie de volledige tekst van onze 
inspraaknota op de website www.
dendolder.net 

De kamerverkiezingen 2012 in Den Dolder

Ronde Tafel Verkeerscirculatie

Reconstructie bedrijventerrein Fornhese
De Ondernemersvereniging 
Fornhese is al geruime tijd in 
gesprek met de Gemeente over 
het in onderling overleg op-
knappen van het bedrijventer-
rein. 

Uit een rapport in opdracht van de 
Gemeente uitgebracht door het 
externe bureau Buck Consultants 
is gebleken dat juist bij dit be-
drijventerrein heel wat aan kwa-
liteitswinst is te boeken. Aanvan-
kelijk was het de bedoeling om 
in 2013-2014 met een visie over 
de hele herinrichting te komen, 
maar de toestand van het wegdek 

op de Fornheselaan is dusdanig 
slecht dat is besloten om de repa-
ratie daarvan naar voren te halen 

en zo snel mogelijk aan te pakken, 
nu daar ook een (beperkt) budget 
voor is.  Daarbij heeft de Gemeen-

te wel geprobeerd zo goed moge-
lijk in te spelen op de wensen van 
de gebruikers, waarmee een stap 
in de goede richting wordt ge-
zet. Op 10 september jl. werd  op 
Fornhese een bijeenkomst geor-
ganiseerd waarin een presentatie 
van een aantal voorstellen door 
deskundigen van de gemeente 
werd gegeven. Aansluitend werd 
uitvoerig gediscussieerd met de 
aanwezige ondernemers over de 
gewenste invulling van  diverse 
aspecten, zoals de inrichting van 
de rijbaan, laad- en losmoge-
lijkheden, snelheidsremmende 
maatregelen en veiligheid voor 

� etsers en voetgangers. De plan-
ning is als volgt: inspraak kan 
nog tot 24 september, in oktober 
volgt  er een  collegebesluit en in 
december volgt de aanbesteding. 
Het project zal naar schattig 3 tot 
5 weken in beslag nemen. Als alles 
volgens plan verloopt kunnen de 
werkzaamheden na de winterpe-
riode in maart/april beginnen. 

Een eventueel noodzakelijk ar-
cheologisch onderzoek kan hier-
bij nog tot vertraging leiden. De 
presentatie en een (concept) ont-
werp kunt u vinden op www.zeist.
nl/forheselaan.

Partij  Aantal Zeist  %Zeist  Aantal DD %2012 DD   %2010 DD
VVD  11250  31,67 %  1126  41,96 %  33,31 %

PvdA   8048  22,66 %   499  18,59 %  14,70 %

PVV   2681   7,55 %   188  7,00 %  11,37 %

D66   3966  11,17 %   284  10,58 %  9,72 %

CDA   2387   6,72 %   166   6,18 %  11,05 %

SP   2348   6,61 %   138   5,14 %   6,71 %

GL   1230   3,46 %     77  2,86 %    7,35 %

CU   1131    3,18 %     29  1,08 %    1,61 %

PvdD     836     2,35%    90  3,35 %    2,13 %

50Plus     523    1,47 %    39  1,45 %    0,00 %

SGP     709   2,00 %    26  0,96 %    0,80 %

Overig     409   1,15 %     21  0,64 %    1,25 %

Totaal  35518   100,00% 2683   100.00 %  100,00%


